



SINGAPORE – CAMBRIDGE  
General Certificate of Education Normal (Academic) Level

---

**BAHASA MELAYU**

**1197/1**

Kertas 1

**MALAY**

**SPECIMEN PAPER**

Paper 1

*With effect from 2024 examination*

**2 hours**

Additional Materials: Answer Booklet L

---

**ARAHAN UNTUK CALON**

1. Baca arahan yang diberikan bagi tiap-tiap bahagian dengan teliti dan jawab soalan seperti yang diarahkan.
2. Tulis jawapan kamu di dalam Buku Jawapan yang disediakan.
3. Kamus yang diluluskan boleh digunakan.
4. Kamu tidak dibenarkan membawa Buku Jawapan keluar.

---

Kertas soalan ini mengandungi 3 halaman bercetak dan 1 halaman kosong.







Singapore Examinations and Assessment Board

**ARAHAN:** Jawab **dua** soalan; satu daripada Bahagian A dan satu lagi daripada Bahagian B.

**BAHAGIAN A**  
**(20 markah)**

**Arahan:** Tulis respons yang panjangnya tidak kurang daripada 100 patah perkataan berdasarkan konteks yang diberikan.

1

	<b>Amirul Izwan</b>	31 Mei 2024 09:45
<p>Pernakah awak disuruh untuk membuat kerja rumah?</p> <p>Baru-baru ini, ibu bapa saya menugaskan saya dan adik-beradik saya untuk membuat beberapa kerja rumah. Menurut mereka, setiap orang harus berkongsi tanggungjawab membuat kerja-kerja tersebut. Abang dan adik perempuan saya tidak keberatan untuk membuat kerja-kerja itu.</p> <p>Namun, bagi saya, tindakan ibu bapa saya itu tidak adil. Selama ini, sebagai anak lelaki, saya tidak pernah membuat kerja rumah. Tambahan pula, saya perlu mengulang kaji pelajaran dan menyelesaikan kerja sekolah saya.</p> <p>Memandangkan saya tidak membuat sebarang kerja rumah, ahli keluarga saya tidak berpuas hati dengan saya.</p> <p>Jika awak berada di tempat saya, apakah yang akan awak lakukan dan mengapakah awak melakukan demikian?</p>		
		

**2** Kamu sudah lama menetap di kawasan kejiranan kamu. Kamu berpendapat bahawa kemudahan yang disediakan untuk warga emas di kawasan itu tidak mencukupi.

Bayangkan kamu Suryani Imran. Tulis e-mel kepada pegawai yang bertugas di majlis bandaran untuk meluahkan keprihatinan kamu terhadap hal tersebut. Dalam e-mel itu juga, sarankan jenis-jenis kemudahan yang boleh disediakan dan terangkan manfaat kemudahan itu kepada warga emas.

**BAHAGIAN B**  
**(40 markah)**

**Arahan:** Tulis karangan yang panjangnya tidak kurang daripada 200 patah perkataan tentang satu daripada perkara-perkara di bawah ini.

- 3 Faedah-faedah mempunyai teman-teman yang berbilang bangsa.
  
- 4 Sejak kecil lagi, kamu sentiasa berasa malu untuk berinteraksi dengan orang lain. Walau bagaimanapun, baru-baru ini, kamu telah mengambil bahagian dalam aktiviti yang membantu kamu untuk mengatasi masalah itu. Gambarkan kejadian itu dan perasaan kamu terhadap hal tersebut.
  
- 5 Tulis karangan dengan menggunakan permulaan yang berikut:

Aku terburu-buru mencari kertas kecil itu. Seingat aku, kertas itu telah diletakkan di tempatnya. Malangnya, aku tidak dapat menemui kertas itu. Aku benar-benar memerlukannya. Semasa aku meneruskan usaha untuk mencari kertas tersebut, aku ... .

Selesai

**BLANK PAGE**

---

*Copyright Acknowledgements:*

Bahagian A Soalan 1  
Photographs

© Microsoft Word - Icons; © SEAB

The Singapore Examinations and Assessment Board has made every effort to trace copyright holders, but if we have inadvertently overlooked any, we will be pleased to make the necessary arrangements at the first opportunity.